
Nieuwjaarstoespraak 2024 

Wat heerlijk om jullie hier allemaal te zien. Voordat we gaan proosten op het nieuwe jaar, wil ik 
graag wil ik even jullie aandacht vragen om, met elkaar stil te staan bij de mooie en leuke dingen die 
er waren in 2023 en hopelijk gaan komen in 2024. En óók om samen figuurlijk én letterlijk stil te 
staan bij het verlies dat er ook is geweest in het afgelopen jaar. In onze persoonlijke levenssfeer en 
op het grotere wereldtoneel.  

* * * * * * * * * * * * * * * * * 
Nadat vorig jaar februari Rusland Oekraïne binnenviel en de wereld daarmee veranderde, gebeurde 
dat opnieuw door de oorlog in de Gazastrook. Door menselijk toedoen, ingegeven door macht en 
geld, worden vele mensen slachtoffer en valt elke bodem van veiligheid onder hen vandaan. En dat 
gebeurt niet alleen in die landen, maar er zijn zoveel meer landen, waar de grondrechten van 
mensen grof worden geschonden. Net als vorig jaar wil ik uitspreken dat ik dankbaar ben, dat ik in 
Nederland leef. Dat onze kinderen opgroeien in vrijheid en hun eigen keuzes kunnen maken. Jongens 
en meisjes gelijke kansen krijgen en er – over het algemeen – respect is voor het anders zijn van 
mensen. Helaas zien ook wij een verschuiving in ónze samenleving optreden, die al een tijd gaande 
is: het lijkt alsof de mensen steeds onverdraagzamer worden. En dat is in het afgelopen jaar in mijn 
beleving alleen maar toegenomen.   
Als HSV ligt daar voor ons een verantwoordelijkheid. Een verantwoordelijkheid die overigens niet als 
zwaar hoeft te voelen, maar als zingevend. Wij kunnen het grote wereldleed niet wezenlijk 
veranderen, maar wel kunnen wij met ons eigen gedrag onze 'eigen kleinere wereld’ beïnvloeden. 
Onze eigen veiligheid creëren. Een vereniging zoals HSV, kan daarbij een baken zijn. Zo’n 700 mensen 
(actieve leden, vrijwilligers, sponsoren) die zich met elkaar verbonden weten. Zoveel mensen – klein 
en groot – die genieten van het spelletje voetbal, de sportiviteit, het samenspel en zeker ook de 
gezelligheid daar omheen. In de 93 jaar dat HSV bestaat zijn er vriendschappen gesmeed voor het 
leven. En zijn mensen er voor elkaar als dat nodig is. In goede en slechte periodes, die er in het leven 
altijd zullen zijn. Maar ook ligt er bij ons een opvoedende taak, als verlengstuk van gezin en school. 
Waarin we onze jeugdleden tot voorbeeld kunnen zijn. Met ze in gesprek kunnen gaan over dingen 
die gebeuren. En ze leren om voor elkaar – als team – te werken en op te komen. Ze te leren wat te 
doen bij winnen én bij verliezen van een wedstrijd. Sportief gedrag en respect bijbrengen. En ook als 
volwassenen het voorbeeld geven door elkaar rustig aan te spreken, als dat nodig is, in plaats van 
over elkaar te kletsen. Door de positieve kanten van anderen te willen blijven zien, de eigen inbreng 
in gedoetjes te onderkennen en minder te zeuren en te klagen.  

* * * * * * * * * * * * * * * * * 
Op sportief gebied is er veel moois te melden over 2023. Het tweede seizoen van trainer Mark 
Kranendonk en zijn staf, bracht ons opnieuw een spannende nacompetitie met opnieuw helaas net 
niet die promotie naar de eerste klasse. Ondanks dat eind december in goed overleg was besloten 
om na het seizoen ieder een eigen weg te gaan, was er tot op het laatst vertrouwen en professionele 
inzet, van zowel trainers als spelers. 
Ondertussen heeft de TC veel werk verzet om nieuwe trainers voor te kunnen dragen en dat heeft er 
toe geleid dat dit seizoen de selectie wordt getraind door René van Elsland, samen met Alessandro 
van Hallem, en onze vertrouwde Tom Leering en Fons van Haastrecht. En natuurlijk keeperstrainer 
Jacob de Groot. Met prima resultaten tot nu toe, niet alleen te zien aan de ranglijst, maar ook aan 
het plezier en de inzet bij de spelers en de teamgeest die er heerst. Ik ben dan ook erg blij om hier te 
kunnen vertellen dat we met de volledige trainersstaf overeen zijn gekomen, dat zij ook het 
komende seizoen bij ons blijven. En met hen ook de verzorgers en de begeleiders van zowel 1 als 2. 
Met dank ook aan Tom, die namens het bestuur scherp heeft onderhandeld met Peter, Fons en Henk 

bij Herberg Jan en mij de ondertekende bierviltjes heeft gegeven. Daar zitten ze aan vast         
Ook veel van onze andere seniorenteams waren succesvol en er zijn mooie klasseringen bereikt, 
waaronder maar liefst 3 kampioenschappen bij de mannen (4e, 6e en 8e) en een 
winterkampioenschap bij de dames.  



En heel erg blij ben ik om te kunnen vertellen dat onze jeugdafdeling, met grote dank aan het 
jeugdbestuur en alle betrokken trainers en leiders, een bloeiende periode kent. Sinds een paar jaar 
zijn we ons sterker gaan richten op de ontwikkeling en scholing van de jongste jeugdleden. En we 
merken dat er een hele positieve stroming gaande is. Dat is ook concreet zichtbaar in de sterke 
toename van het aantal jeugdleden. Het aantal teams is maar liefst met 8 toegenomen, waarbij we 
zelfs een tweede MO11 konden starten. Petje af voor iedereen die daar zijn of haar bijdrage in heeft 
geleverd. En het komend jaar zal dezelfde energie er zijn. Zo wordt er in juni een groot jeugdtoernooi 
(het ING-Erkamp toernooi) georganiseerd, verdeeld over het hele weekend, waar ook ons Mona 
Burgering toernooi in wordt opgenomen. Het belooft een ware happening te worden. 

* * * * * * * * * * * * * * * * * 
Over jeugd gesproken: afgelopen jaar maakte de BSO Sportify Kids een start in de Bestuurskamer en 
Sponsorruimte. Inmiddels zijn ze ‘uit hun jasje gegroeid’ en gaan ze vanaf morgen van maandag tot 
en met donderdag de middagen gebruik maken van de westkant van de kantine. Daarmee wordt het 
gebruik van de bestuurskamer weer volledig voor HSV zelf.  
Het in huis hebben van de BSO past bij onze wens om een bredere maatschappelijk rol te vervullen. 
Vanuit diezelfde motieven zijn we in september gestart met De Derde Helft. Het is een goede start 
geweest en we verwachten in het voorjaar – met beter weer – daar meer deelnemers voor te krijgen. 
Wij willen dat vanuit oprechte betrokkenheid en komen daarmee ook tegemoet aan de wens van de 
Gemeente, om ruimte te bieden aan participatie en het tegengaan van eenzaamheid bij (veelal 
oudere) inwoners van Heiloo. 

* * * * * * * * * * * * * * * * * 
Samen met onze enthousiaste vrijwilligerscoördinator René Groot, hebben wij een inventarisatie 
gemaakt, met als doel meer vrijwilligers in te kunnen gaan zetten op een taak of binnen een 
commissie, die past bij de kennis, ervaring of affiniteit van de mensen. Dat heeft een prachtig 
resultaat gehad, want het aantal enthousiaste vrijwilligers is toegenomen. We zien daarbij ook de 
gewenste doorstroom ontstaan, waarbij oudere vrijwilligers, die al jarenlang de boel draaiende 
hielden en houden, langzamerhand het stokje gaan overgeven aan de volgende generatie. Waardoor 
de continuïteit wordt gewaarborgd. Wat heerlijk om dit proces te zien gebeuren. Bij de kantine heeft 
dit zich in het afgelopen jaar duidelijk verder ontwikkeld. En het komend seizoen zullen wij met een 
nieuwe Technische Commissie gaan starten, waarvoor we de mensen nog gaan zoeken. Ook hier zijn 
jarenlang trouwe HSV-mensen met het bekende roodgele hart aan het werk geweest. En nu wordt 
het tijd voor een nieuwe generatie, hopelijk nét zulke betrokken mensen.  
Ik kan niet vaak genoeg zeggen: een vereniging als de onze draait op vrijwilligers. En heel bewust 
geven we zaken niet uit handen aan commerciële organisaties. Want van het verrichten van het vele 
werk door zoveel mogelijk ‘eigen’ mensen, ontstaat er meer begrip en verbondenheid. Het gevoel 
dat je er bij hoort. Het gevoel dat je verschil maakt. 
Wézenlijk verschil is er dit afgelopen jaar gemaakt door de mannen van de onderhoudscommissie. 
Dankzij hun inzet zijn we als club in staat gebleken om de bedreigingen die er zijn ontstaan op het 
gebied van de energiekosten, om te buigen. Er is vol ingezet op de transitie naar duurzaamheid, 
eerder al door de aanschaf  van ledverlichting, en in 2023 door versterking van het dak en plaatsing 
van maar liefst 160 zonnepanelen. En heel recent is er een warmtepomp geplaatst, die – in 
combinatie met 2 grote buffervaten – zorgt voor een verwarmd gebouw en warme douches. En ik 
kan heel trots zeggen: we zijn inmiddels volledig van het gas af. Het hele project is klaar. Eigenlijk 
wilde ik de onderhoudscommissie nu vol in de schijnwerpers zetten, want jemig, wat hebben die 
mannen veel werk verzet. Maar helaas kon een deel niet aanwezig zijn. Dus dat gaan we op een 
ander moment en op een andere manier doen. Maar voor diegenen die er wel zijn wil ik graag even 
een enorm applaus: voor Fred, Johan, Hans, Jan, Rob en Peter. En ook voor de ondersteuning door 
Jan Bakker en Peter Schoonhoven. 
De aanschaf van de warmtepomp vroeg ook om een behoorlijke financiële investering. Naast 
investering in de jeugd, was dit benoemd als het tweede doel, voor het geld dat we bijeen zouden 
brengen/halen tijdens de HSVeiling. Na een lange en heel gedegen voorbereiding door de 
Veilingcommissie is die Veiling op 25 november gehouden. En met een enorm succes: er is méér dan 



25.000 aan inkomsten gegenereerd. Veel dank aan de Veilingcommissie voor al het werk, aan alle 
mensen die kavels beschikbaar hebben gesteld en natuurlijk aan al die mensen die een kavel hebben 
gekocht en daarmee ons hiertoe in staat hebben gesteld.  

En misschien…..in 2025…..als we 95 jaar bestaan…..         
De Veiling heeft ons nog een extra bonus opgeleverd, want tijdens die avond hebben Paul (onze) 
penningmeester en ik een nieuwe secretaris gevonden in de persoon van Dennis Geusebroek: 
welkom Dennis!! 

* * * * * * * * * * * * * * * * * 
Wij zijn ook weer echt blij met de inbreng van de sponsoren. Het driejarig contract met Kops 
Aannemers is verlengd en dat draagt opnieuw bij aan onze financiële stabiliteit. Evenals het nieuwe 
sponsorcontract van de ING, voor een periode van 3 jaar.  
Nadat de voormalige sponsorcommissieleden hun werkzaamheden hebben beëindigd, na jarenlange 
geweldige inzet, is er – na een korte pauze – een nieuwe sponsorcommissie opgestaan en inmiddels 
staat de boel opnieuw goed op de rit. Dat is te zien aan alle vlaggen die er weer wapperen en een 
toenemend aantal bord- en shirtsponsors.  
Het geldt voor leden, vrijwilligers en het geldt voor sponsoren en supporters: HSV zijn we samen!! 
 

 * * * * * * * * * * * * * * * * * 
En dan wil ik jullie vragen om even een moment écht stil te zijn. Want zoals wij dat doen bij HSV, 

gedenken wij ook de mensen die ons in het afgelopen jaar zijn ontvallen en ons respect verdienen, 

voor wat zij voor HSV hebben betekend. En in die stilte denken we ook – zonder namen te noemen – 

aan de mensen die in deze tijd sterkte, zorg en aandacht nodig hebben, wegens ziekte of problemen 

in de persoonlijke levenssfeer.  

* * Op 16 april overleed Wil Koppes, een echte clubman. Na zijn actieve keepersloopbaan heeft Wil 

jarenlang de keepers van HSV-getraind. Hij heeft dat altijd met veel passie gedaan. 

* * Op 28 juli 2023 overleed Frans Otto, jarenlang vrijwilliger en levensgenieter pur sang. Als er patat 

door hem werd gebakken, ging er een portie naar de klant en ook een naar hemzelf. Hij is ook vaak 

mee geweest naar Kamp Texel.  

* * Op 21 augustus 2023 overleed zeer plotseling Marcel van Velzen, man van Leontine en vader van 

Jasmijn (MO13), Iris (MO11) en Nina. Zij waren nog maar net bij HSV, maar stelden zich meteen enorm 

meewerkend en betrokken op. 

* * Op 2 september overleed Gerard Jansen, na een lange periode van ziekzijn. Gerard was zelf jarenlang 

speler in de Veteranen van HSV en vader van onder meer Daan, die deel uit heeft gemaakt van de HSV-

selectie.  

* * En ook vraag ik stilte voor Irma Pos, die afgelopen vrijdag is overleden. Irma was de partner van Leo 

Erkamp en de moeder van Saskia, Ate en Thomas de Vries, waarvan Thomas 8 jaar het doel van ons 1e 

elftal heeft verdedigd. In de tijd dat haar kinderen jong waren en bij HSV rondhuppelden, heeft Irma lang 

het Clubblad verzorgd en was ze heel betrokken. Haar partner Leo is ook bekend bij velen, als eigenaar 

van onze stersponsor Erkamp Projectservice (inmiddels is zijn zoon Tim in zijn voetsporen getreden) en 

vanuit zijn voormalig lidmaatschap van het jeugdbestuur en de sponsorcommissie.  

* * * * * * * * * * * * * * * * * 
Tenslotte: het komende jaar gaan we verder met verbetering van processen, waar dat wordt 

gevraagd. En het behouden van al het goede dat er is en dat is héél veel. En het brengen van rust. 

Zodat we ook écht dat baken kunnen zijn, in deze onrustige wereld. De kracht van HSV ligt in het 

‘samen’. In het gevoel dat je er bij hoort. In het zo vaak genoemde roodgele hart, dat velen van ons 

ook echt bezitten. Laten we ons glas naar elkaar heffen en drinken op behoud van gezondheid van 

dat roodgele hart en al het andere (fysiek en mentaal). Dat wij elkaar ook in 2024 mogen vinden in de 

sportiviteit en gezelligheid. En dat we – binnen en buiten HSV – veel liefdevolle momenten mogen 

ervaren. Kortom….laten we het glas heffen op een prachtig jaar met elkaar!!! 


